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П Р О Т О К О Л 

№ 5 

 
Днес, 25.03.2024 г., от 14:00 часа, в зала 203 на Община Шумен се проведе заседание на ПК 

„Правна и опазване на обществения ред”. 

 

На заседанието присъстваха:  

ПЛАМЕН ПЕТКОВ                    - председател 

ИВАЙЛО ИЛИЕВ           - зам.-председател  

АХМЕД АХМЕД                         - член 

БОРИСЛАВ КОСТОВ                - член 

ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ                   - член 

ДАНИЕЛА РУСЕВА                   - член 

МЕТИН ДЖАМБАЗОВ              - член 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС; г-н Николай 

Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“; г-жа Десислава Петрова – заместник-кмет 
„Бюджет и финанси“; г-жа Пенка Василева – началник отдел УОС; г-н Румен Въков - ст. 
юрисконсулт. 

 

Заседанието бе открито от заместник-председателя на комисията г-н Ивайло Илиев.  
 

ПК ПООР пристъпи към гласуване на точките за предстоящата сесия, които да бъдат 
включени в дневния ред на комисията.  

 

С 6  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие следния  
 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

І. Докладни записки за предстоящата сесия: 
1. Платено паркиране на паркинга, намиращ се южно от Регионална библиотека 

„Стилиян Чилингиров“ и на площад „Александър Стамболийски“- докладна записка от 
общински съветници от „Възраждане“ /т. 14 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Откриване на процедура по избор на обществен посредник и избор на комисия по чл. 

7, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на обществения посредник на 

територията на община Шумен. – докладна записка от Ася Аспарухова – председател  на ОбС 

Шумен  /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

3. Приемане на Правилник за условията и реда за финансово подпомагане на 

младежки проекти на Община Шумен. – докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен  /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

4. Продажба на 3 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели – настанени в тях по административен път.- докладна записка от проф. Хр. Христов 
– кмет на община Шумен /т. 22 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

5. Продажба чрез търг на поземлен имот с идентификатор 46053.501.161 по 

кадастралната карта на с. Мадара, община Шумен, на основание чл. 35 от ЗОС. – докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 23 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 
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6. Продажба чрез търг на поземлен имот с идентификатор 46053.501.162 по 

кадастралната карта на с. Мадара, община Шумен, на основание чл. 35 от ЗОС.- докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 24 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 

7. Предоставяне безвъзмездно за управление на част от административната сграда на 

община Шумен – имот публична общинска собственост за срок до 10 години на Симфониета 

– Шумен на основание чл. 12, ал. 3 от ЗОС. – докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

8. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на 

Министерство на околната среда и водите за нуждите на Басейнова дирекция „Черноморски 

район“ върху общински поземлен имот с идентификатор 83510.662.287, ул. „Кирил и 

Методи“ № 34, на основание чл. 39 от ЗОС. – докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 26 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

9. Учредяване безвъзмездно право на ползване върху имот – публична общинска 

собственост за устройване на постоянен пчелин в горска територия – публична общинска 

собственост, находяща се в село Черенча, община Шумен.- докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен  /т. 28 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

10. Изменение и допълнение на Решение № 826 по Протокол № 40 от 27.10.2022г. на 

Общински съвет-Шумен за учредяване на право на ползване върху имот – публична 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин в землището на с. Черенча, 

Община Шумен.- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен  /т. 29 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

11. Приемане на решение за изменение на Решение № 21 по Протокол № 3 от 19.12.2023 

г. на Общински съвет Шумен,  изменено и допълнено с Решение № 69 по Протокол № 4 от 

25.01.2024 г.- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен  /т. 30 от дневния 

ред на предстоящата сесия/; 

12. Продажба на поземлен имот с идентификатор 83510.669.4 по кадастралната карта 

на гр. Шумен на собственика на законно построената върху него сграда, на основание чл. 35, 

ал. 3 от ЗОС – докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен  /допълнителна 

точка към дневния ред на предстоящата сесия/; 

13. Безвъзмездно придобиване в собственост на имот представляващ бивша 

„Ветеринарна лечебница“, с Акт за публична държавна собственост № 3080 от 29.06.2018 г., 
по реда на чл.54 от Закона за държавната собственост- докладна записка от проф. Хр. Христов 
– кмет на община Шумен  /допълнителна точка към дневния ред на предстоящата сесия/; 

14. Докладна записка от г-жа Валентина Тодорова, в качеството ѝ на Директор на СУ 

„Йоан Екзарх Български“-гр. Шумен относно предоставяне за управление на недвижим 

имот-общинска собственост за нуждите на училището докладна записка от д-р Светослава 
Хайнова – заместваща кмет на община Шумен на осн. Заповед №РД-25-845 от 19.03.2024г. -   

/допълнителна точка към дневния ред на предстоящата сесия/. 

 

ІI. Текущи докладни: 
1. Частна жалба от „Топлофикация Шумен“ . 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 
1. Платено паркиране на паркинга, намиращ се южно от Регионална библиотека 

„Стилиян Чилингиров“ и на площад „Александър Стамболийски“- докладна записка от 
общински съветници от „Възраждане“ /т. 14 от дневния ред на предстоящата сесия/. 
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Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на комисията представи текста от докладната 
записка и даде думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ даде разяснения по 

докладната записка, като представи и становище от ОП ОЖИ пред членовете на комисията. 
 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР се присъедини към заседанието на същата.  
 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „Аз имам едно предложение, най-накрая този 

казус с болницата да бъде решен и приходите от стопанисването на болницата биха компенсирали 

загубите евентуално на тази сума.“ 

Г-жа Даниела Русева - член на ПК ПООР – „Тук не говорим за болницата, за друг паркинг 
говорим.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Имате ли направен 

анализ за това?“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „Д-р Костов така и не благоволи да ни 

предостави някакъв смислен отчет.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Малко не е сериозно 

да кажете, че приходите оттам без да отчитате разходите, които биха били необходими ако ние 
поемем разпореждането с паркинга за неговата поддръжка.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „При положение, че досега тази тема е 
прокарвана доста пъти. Ние предлагаме паркингът до библиотеката да стане безплатен. Тези хора, 
които работят в институциите в района, така или иначе трябва да си оставят автомобилите. От тази 

гледна точка единствено блокираме околните улички. Освен ,че са в отвратително състояние са и 

пълни с паркирани автомобили, от които трудно се минава.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Което е било винаги.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „Тогава трябва да предложим на хората 
алтернатива. Другият паркинг в подобна ситуация е този западно от читалище „Добри Войников“, 

откакто е платен той е полупразен, но за сметка на това бул. „Симеон Велики“ от „Оборище“ до 

НОИ едната лента е неизползваема, заради паркирани автомобили. Така, че това трябва да се 
прави със стратегия, която ние нямаме и с алтернатива. Вие споменахте, че и няма решение.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Няма заповед, тъй 

като има решение на ОбС.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Все пак да уточним към вносителя този 

въпрос: Какво да отменим? Заповед има ли? Давам думата на колегата Русева.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Разбирам, че кметът не е съгласен с тази 

докладна.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Просто няма такава 
заповед, която е по първа точка.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Не подкрепяте докладната?“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Не. По принцип 

моето мнение е следното, аз съм за това този паркинг да бъде безплатен. Това беше гласувано и от 
нашите съветници в миналият мандат, когато кметът предлагаше да бъде платен, а ОбС отхвърли 

това. Трябва обаче да си коригирате докладната, защото по този начин не може да бъде приета. 
Първо, ОбС няма как да отменя заповеди на директорите на ОП и второ установи се сега, че няма 
такава заповед. Трябва да си промените диспозитивът, защото по този начин няма как да стане.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Най-добре е сега да си оттеглят докладната, 
а за следващото заседание да я преработят.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „На мен ми се иска да има яснота. Моля 
Ви, да я преработите. Ако има решение ние можем да го преразгледаме. Доколкото разбирам и 

решение няма.“ 
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Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Най-добре е да се оттегли и да се мисли в 
следващо заседание. Няма я технологичната готовност.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Като промените диспозитива, обаче.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Да и процедурно да го изчистим.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Защото сега разбрахме, че няма заповед.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „Да, това го разбрахме.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Искам правилно да бъда разбран, това е 
процедурно и тук няма нищо обидно. Ние сме колеги и в правна комисия това трябва да си го 

изговорим, за да има сила нашият акт и нашето решение. Да не го пишем с препоръки, от дебата се 
разбра какво е нужно. Да се оттегли предлагам, другият път каквото има в правна комисия вече 
сме запознати. Аз също съм склонен така да бъде, да имаме поне един паркинг там за хората.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „Да поискаме в писмен вид това становище, 
което г-н Колев прочете, за да прецизираме какво има и какво няма.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Точно така.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Колеги, няма да правим гласуване сега 
нито ще даваме препоръки. Оттегля се, нали така?“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Аз прозрях смисълът 
искането чак сега за лицата, които работят в администрацията. Наистина има много 

администрации, които са концентрирани около Общината, дори и малко по-далеч там са – 

полиция, съд, данъчно. Действително от личен опит виждам, че те търсят всякакво местенце да 
паркират. Ако може да бъде по някакъв начин тогава специализиран точно за администрацията?“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Не, дума да не става.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „По-скоро бих го коригирал да излезе от 
списъка, с който се предоставя на ОЖИ.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Да и то в решението точка еди-коя си в 
решение еди-кое си.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Не сега, следващият път.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Ще помислим и всеки ще има 
становище.“ 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Тук за целият паркинг ли имате предвид.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР – „То се оказа, че част от него е принадлежал на 
библиотеката. Една част от него е безплатна, защото е отделена за живущите в блока. Нека целият 
да си бъде свободно достъпен с табелите.“ 

 Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Тук по-скоро вече към администрацията, което 

излезе по медиите, че част от паркинга е безплатен?“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет „Икономическо развитие“ – „Да, той не е 
разчертан там.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Тъкмо за следващото заседание ще го 

дефинират.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Има още работа по докладната.“ 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Много е сериозен проблемът с паркирането в 
града. Трябва да се мисли в това число ОбС и администрацията заедно, защото в противен случай 

подобни докладни от общински съветници ще продължават не заради техни собствени желания, а 
под натиск на граждани. Тук вече е ролята на администрацията да мисли сериозно за решаването 

на този проблем с паркирането и да се върви към цялостен подход. В това число и планът, който 

предстои да се приема за пътната безопасност. Аз не случайно питам и ще питам всяка сесия кога 
ще заседава тази комисия, защото проблема с паркирането е част от проблема за пътната 
безопасност. Проблемът с паркирането на ул. Добри Войников“ пред Радио Шумен, при 

положение, че имат и двор и гаражи. Другата цел, за която трябва да мисли администрацията е 
отваряне на голямото подземие, което се намира в центъра.“ 
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Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Това ще реши проблемът на 
целия град.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Не е лошо да се знае какво значи 

отваряне и колко ключа има за там. Истински ужас е. Аз ще допълня колегата Пенчев, дошло е 
време да потърсим терен за надземен или за подземен паркинг и да дойде да го строи някой и да 
си го експлоатира 50 години. Той ще си направи сметката. Дошло е време вече.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Концесия за 50 години?“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Концесия и повече да кажем, но поне 
за 50 години. Това е модерният начин, навсякъде е това.“   

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Докладната изигра своята роля, събуди дебат. 
Има полза от нея.   

Няма желаещи да вземат думата. Комисията не подложи на гласуване докладната записка.  
 

2. Откриване на процедура по избор на обществен посредник и избор на комисия по чл. 

7, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на обществения посредник на 

територията на община Шумен. - докладна записка от Ася Аспарухова – председател  на ОбС 

Шумен  /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-жа Ася Аспарухова – председател  на ОбС Шумен представи наложилите обстоятелства за 
внасянето на докладната.  

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „Аз предлагам дискусия по същество дали да 
има омбудсман или не.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС Шумен – „Нямаме основания на този етап. 

Имаме правилник, имаме срок.“ 

 Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Това води след себе си 

едни такива постоянни процедури по избор.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР – „И Общинският съвет като не избере, и 

олеква.“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Няма да ви казвам 

мнението на гражданите какво е като се случи това нещо.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Какво е мнението на гражданите да има 
или да няма?“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Самата процедура се 
опорочава, те пак не можаха да се разберат.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Нека да опитаме.“ 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Процедурно трябва да се мисли как да излезем 

от това на три месеца да пускаме.“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР –„Трябва да променим правилника.“ 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Първо съм за институцията като такава. Второ, 

преди няколко години, когато беше назрял дебата за промяна в правилника дали действащият 
тогава омбудсман да бъде освободен след мандата си, или да бъде оставен да изпълнява 
задълженията си до избора на нов, тогава и аз и групата, в която членувах се застъпихме, че трябва 
да остане такъв текст той да изпълнява задълженията си, докато не бъде избран нов. Това щеше да 
запази институцията, защото Общинският съвет щеше да има и стимул да избере нов. С това 
Общинският съвет тогава заличи институцията „омбудсман“ и г-жа Русева е права, защото 

фактически беше „отрязана  главата и от кръста“.“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „В конкретният случай не 
точно това е причината, а той беше кандидат за народен представител и той си прекрати сам 

правомощията.“  
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Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР – „Г-н Петков, аз предлагам да гласуваме 
докладната в този вид, а на сесия да бъдат направени конкретни предложения.“ 

 Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и 1„въздържал се”, ПК приема решението от 

докладната записка.  
 

3. Приемане на Правилник за условията и реда за финансово подпомагане на 

младежки проекти на Община Шумен. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 
община Шумен  /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Румен Въков - ст. юрисконсулт – „Искам да кажа, че реално с докладната и всички 

документи към нея не съм се занимавал аз. Запознах се със становището на г-н Драев по искане на 
един от заместник-кметовете. Това за оценка на въздействие го има сама за нормативните актове 
на НС, МС. Няма изискване за нормативни актове на Общински съвет. ЗАН казва какво трябва да 
има в едно предложение за разглеждане на нормативен акт, съответно в пет точки са изискванията. 
В тази докладна специално липсва.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Кой е работил от администрацията по 

тази докладна?“ 

Г-н Румен Въков - ст. юрисконсулт – „Доколкото видях в т.нар. „опашка“ колежката от 
отдел „Култура“ – Елена Димчева, колежката Грета като юрист и проф. Станкова мисля като 

заместник.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „В предложението на Бодуров-младши 

има неща, които са абсолютно правилни, коректни, удачни и трябва да ги изчистим.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател  на ОбС Шумен – „Колеги, искам да насоча вашето 

внимание към преходни и заключителни разпоредби § 3, където вносителят е посочил, че:  „За 
2024 г. отварянето на сесията се обявява три дни след приемане на Правилник за условията и реда 
за финансово подпомагане на младежки проекти на Община Шумен от Общински съвет-Шумен.“ 

Да прием, че след изтичане на законоустановеният срок от 28.03, когато ще бъде прието нашето 

решение. По старият правилник сесията е обявена от 15.03 до 15.04, де факто през този един месец 

лицата ще входират по старият правилник своите предложения и при наличие на вече приет нов, 
какво правим след като в новият има доста рестрикции по отношение на ФЛ и ЮЛ, по отношение 
на финансиране, на условията. Какво правим? Ще изпаднем в един правен абсурд.“ 

 Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Правим, каквото правим би било редно 
да влезе в сила от някъде по-нататък.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател  на ОбС Шумен – „По-скоро февруари месец трябваше 
общинска администрация да внесе докладна, с която да отмени старият и да нямаме започната 
процедура. Ние сега от 15.03 имаме внесена процедура. Вие сте с ясното съзнание през този месец, 

че трябва да отговаряте на тези условия и примерно на 14.04 подавате заявление и виждате съвсем 

коренно различни условия.“ 

 Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Може ли да получим справка дали има 
входирани такива заявления?“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател  на ОбС Шумен – „Ако вкарат на 14.04?“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Единственият правилен 

изход е да се запише в преходни и заключителни разпоредби , че започналите процедури за 2024 г. 
са по старият ред.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „И ще се довършат по старият.“ 
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Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР –„Аз предлагам да не го приемаме на тази сесия 
този правилник, а да си изчистят мотивите. Аз не съм много съгласна, че две изречения мотиви са 
мотиви за нормативен акт. Тези пет точки, за които г-н Въков каза трябва да фигурират като 

мотиви.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател  на ОбС Шумен – „Има неща, които наистина трябва 
да се прецизират.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Не трябва да бъдем прекалено уважителни.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Колеги, все пак важният въпрос е този, 

който поставих. Процедурно погледнато ако има пропуски то какво би означавало? Ще повтаряме 
ли процедурата с обнародване?“ 

Г-жа Даниела Русева – член на ПК ПООР –„Правилникът може да се обжалва по всяко 

време. Няма срок, може да се обжалва след две години и да падне тогава.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Точно затова да върнем на вносителят за 
изпълнение на процедурите.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Да му кажем какво искаме.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Всички предпоставки не са на лице. Връща 
на вносителя да преведе акта в съответствие със законовите разпоредби.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „ПК ПООР констатира, че внесеният 
проект за правилник не покрива задължителните законови изисквания по АПК и ЗНА. Препоръчва 
на вносителят да отстрани непълнотите в мотивите на правилника, да съобрази започнатите 
процедури и други правни действия започнали от календарната 2024 г. по сега действащият 
правилник. Предвид на това да се предложи съгласуван текст за времето на отмяна на стария и 

влизане в сила на новия правилник. Приложенията към проекта за правилник да бъдат 
синхронизирани с текста и влизането в сила на новият правилник. Връща на вносителят проекта за 
правилник за доработка.“ 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на направеното 

предложение. 
 

Гласуване по т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК ПООР констатира, 

че внесеният проект за правилник не покрива задължителните законови 

изисквания по АПК и ЗНА. Препоръчва на вносителят да отстрани 

непълнотите в мотивите на правилника, да съобрази започнатите процедури и 

други правни действия започнали от календарната 2024 г. по сега действащият 

правилник. Предвид на това да се предложи съгласуван текст за времето на 

отмяна на стария и влизане в сила на новия правилник. Приложенията към 

проекта за правилник да бъдат синхронизирани с текста и влизането в сила на 

новият правилник. Връща на вносителят проекта за правилник за доработка.  
 

4. Продажба на 3 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен път.- докладна записка от проф. Хр. Христов 
- кмет на община Шумен /т. 22 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР –„Предлагам нова точка 4 със следния текст: 
„Сума равна на 50% от получените от продажбата средства да бъде изразходвана  за строителство 

или покупка на нови общински жилища.“ 

Няма други желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  
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Гласуване по т. 22 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

докладната записка, като прави предложението за нова т. 4 в проекта за 

решение с текст: „Сума равна на 50% от получените от продажбата средства да 

бъде изразходвана  за строителство или покупка на нови общински жилища.“ 

 

5. Продажба чрез търг на поземлен имот с идентификатор 46053.501.161 по 

кадастралната карта на с. Мадара, община Шумен, на основание чл. 35 от ЗОС. - докладна 
записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен /т. 23 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 23 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка.  
 

6. Продажба чрез търг на поземлен имот с идентификатор 46053.501.162 по 

кадастралната карта на с. Мадара, община Шумен, на основание чл. 35 от ЗОС.- докладна 
записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен /т. 24 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 24 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка.  
 

7. Предоставяне безвъзмездно за управление на част от административната сграда на 

община Шумен - имот публична общинска собственост за срок до 10 години на Симфониета - 

Шумен на основание чл. 12, ал. 3 от ЗОС. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 
община Шумен /т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка. 
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8. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на 

Министерство на околната среда и водите за нуждите на Басейнова дирекция „Черноморски 

район“ върху общински поземлен имот с идентификатор 83510.662.287, ул. „Кирил и 

Методи“ № 34, на основание чл. 39 от ЗОС. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 
община Шумен /т. 26 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР – „Във втора точка от проекта за решение 
вместо „да се учреди“ да се чете „учредява“.“  

Г-н Ивайло Илиев – заместник – председател на ПК ПООР – „Да попитам оправихте ли 

там канализацията?“ 

Г-жа Пенка Василева – началник отдел УОС – „Техническа грешка е, има канализация.“ 

Няма други желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 26 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка, с корекция в точка 2 от проекта за решение вместо „да 

се учреди“ да се чете „учредява“.   
 

9. Учредяване безвъзмездно право на ползване върху имот - публична общинска 

собственост за устройване на постоянен пчелин в горска територия - публична общинска 

собственост, находяща се в село Черенча, община Шумен.- докладна записка от проф. Хр. 

Христов - кмет на община Шумен /т. 28 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

Гласуване по т. 28 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка. 
 

10. Изменение и допълнение на Решение № 826 по Протокол № 40 от 27.10.2022г. на 

Общински съвет-Шумен за учредяване на право на ползване върху имот - публична 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин в землището на с. Черенча, 

Община Шумен.- докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен /т. 29 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 29 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка. 
 

11. Приемане на решение за изменение на Решение № 21 по Протокол № 3 от 19.12.2023 

г. на Общински съвет Шумен,  изменено и допълнено с Решение № 69 по Протокол № 4 от 
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25.01.2024 г.- докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 30 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по т. 30 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка. 
 

12. Продажба на поземлен имот с идентификатор 83510.669.4 по кадастралната карта 

на гр. Шумен на собственика на законно построената върху него сграда, на основание чл. 35, 

ал. 3 от ЗОС - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/допълнителна точка към дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по допълнителна точка към дневния ред на предстоящата 

сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” и 1 негласувал , ПК приема 

решението от докладната записка. 
 

13. Безвъзмездно придобиване в собственост на имот представляващ бивша 

„Ветеринарна лечебница“, с Акт за публична държавна собственост № 3080 от 29.06.2018 г., 
по реда на чл.54 от Закона за държавната собственост- докладна записка от проф. Хр. Христов 
- кмет на община Шумен /допълнителна точка към дневния ред на предстоящата сесия/; 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по допълнителна точка към дневния ред на предстоящата 

сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се”, ПК приема решението от 

докладната записка. 
 

14. Докладна записка от г-жа Валентина Тодорова, в качеството ѝ на Директор на СУ 

„Йоан Екзарх Български“-гр. Шумен относно предоставяне за управление на недвижим 

имот-общинска собственост за нуждите на училището. -докладна записка от д-р Светослава 
Хайнова – заместваща кмет на община Шумен на осн. Заповед №РД-25-845 от 19.03.2024г. -   

/допълнителна точка към дневния ред на предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 
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Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС Шумен – „На икономическа комисия беше 
разгледана докладната, по тяхно предложение уведомихме председателя на спортния клуб – г-н 

Иванов и го поканихме на заседанието утре на постоянна комисия „Младежки дейности и спорт“ 

да изрази становище по направеното предложение от ОП ОЖИ за предоставяне на помещение за 
нуждите на клуба.“  

Няма желаещи да вземат думата. Комисията премина към гласуване на решението от 
докладната записка.  

 

Гласуване по допълнителна точка към дневния ред на предстоящата 

сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка. 

 
15. Даване под наем на помещение в сградата на НЧ „Христо Ботев – 1929“ - докладна 

записка от г-н Октай Мехмед – кмет на село Друмево /допълнителна точка към дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

Председателят на комисията представи текста от докладната записка и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Докладната е твърде неясна.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС Шумен – „Ще препоръчате ли нещо на 
вносителят?“ 

Г-жа Пенка Василева – началник отдел УОС – „Кметът на селото беше подал и до 

администрацията друга докладна. Става дума за отдаване под наем на помещение в сградата на НЧ 

„Христо Ботев – 1929“. Има изготвен отговор, който е за подпис при кмета. По принцип всички 

читалища са предоставени за управление на самото читалище и в този смисъл те имат 
правомощията да отдават под наем част от помещенията. Тъй като сградата е публична общинска 
собственост, съгласно ЗОС чл. 14, ал. 7: „…след решение на общинския съвет части от имоти - 

публична общинска собственост, които са предоставени за управление по реда на чл. 12, могат да 
се отдават под наем, при условие че не се възпрепятства осъществяването на дейностите, за които 

съответният имот е предоставен за управление…“ това съм му писала в отговор, което значи, че 
трябва да се внесе докладна за решение на ОбС, защото сградата е публична общинска 
собственост.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Обаче няма как да се внесе при положение, 
че няма решение на читалищното настоятелство. Те трябва да дадат принципно съгласие за частта, 
която е свободна към настоящият момент и за която се претендира да бъде дадена под наем.“ 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”: 

ПК ПООР предлага докладната записка да не се разглежда на 

предстоящото заседание на ОбС. Препоръчва на вносителят следното: 

1. Да представи решение на читалищното настоятелство към НЧ „Христо 

Ботев – 1929“ с искане за предоставяне за управление и отдаване за търговска 

дейност на помещението по реда на чл. 14, ал. 7 от ЗОС; 

2. В решението на читалищното настоятелство да има становище, че 
помещението не е нужно за дейността на НЧ  „Христо Ботев – 1929“; 

3. Общинска администрация да посочи решението на Общински съвет за 

предоставяне на сградата на НЧ  „Христо Ботев – 1929“ и акта за общинска 

собственост на сградата. 
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ІI. Текущи докладни: 
1. Частна жалба от „Топлофикация Шумен“ . 

Приема за информация.  
 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15:20 часа. 
 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:/п/ 

                                    /Пламен Петков/ 
ПРОТОКОЛИСТ:/п/ 

           /София Язаджи/ 


